
 

  

Handlingar till årsmötet 9 mars 2025 

Innehåll 
Det här dokumentet innehåller många av de handlingar du behöver inför årsmötet.  
  
1. Förslag till dagordning 
2. Styrelsens verksamhetsberättelse 
3. Styrelsens ekonomiska rapport 
4. Kommunala gruppens verksamhetsberättelse 
5. Styrelsens förslag till verksamhetsplan 
 

1 Förslag till dagordning 
§1 Årsmötets öppnande: Ordförande Anna Söderblom 
§2 Årsmötets behöriga utlysande 
§3 Mötesformalia 

a) val av mötesordförande 
 b) val av mötessekreterare 
 c) val av två justerare 
 d) fastställande av dagordningen 
 e) fastställande av tidpunkt för motionsstopp och avslutande av 
      nomineringar  

§4 Styrelsens verksamhetsberättelse. Föredragande: Örjan Grönlund 
§5 Kommunala gruppens rapport. Föredragande: Anna Söderblom och Jessica Hilwëyn 
§6 Styrelsens ekonomiska rapport. Föredragande: Nina Wannersten 
§7 Revisionsberättelse. Föredragande Andreas Rockstroh 
§8 Frågan om den avgående styrelsens ansvarsfrihet (slutgiltigt motionsstopp) 
§9 Antagande av verksamhetsplan och behandling av ev. motioner. Föredragande: Anna 
Söderblom 
§10 Val av styrelse (slutgiltigt nomineringsstopp). Föredragande Valberedningen 

 a) val av ordförande 
 b) val av ordinarie ledamöter till styrelsen 
 c) val av suppleanter till styrelsen 

§11 Val av revisorer. Föredragande: Valberedningen 
§12 Val av valberedning. 
§13 Fyllnadsval till kommunala uppdrag 

a) Ersättare Val- och demokratinämnden 
b) Ordinarie ledamot Luftvårdsförbundet 

§14 Övriga frågor. 
§15 Mötets avslutande. 
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2 Styrelsens verksamhetsberättelse 
  
Styrelsen har under året bestått av 
 
Anna Söderblom,    ordförande, medlemsansvarig 
Matti Leino,     vice ordförande 
Anette “Bosis” Sidestål   kassör och antirasistisk ansvarig, fr o m 241104 Nina Wannersten, 
kassör 
Örjan Grönlund,    sekreterare 
Anette Holgersson,    ledamot 
Stefan Grath, suppleant 
Linda Andersson   , suppleant, interfeministisk ansvarig 
Eva Sandberg, suppleant, studieansvarig 
 

Styrelsen har haft 15 protokollförda ordinarie sammanträden under verksamhetsåret. Utöver 
det har styrelsen haft två konstituerande sammanträden, 240312 för sedvanligt 
konstituerande och 241112 då Nina Wannersten tillträdde som kassör. 
 
Revisor 
Andreas Rockstroh 
  
Revisorsuppleant 
Björn Strålin 
  
Valberedning 
Valberedningen har bestått av Åsa Brunius (sammankallande), Miriam Anglemark Jansson 
och Britt-Mari Bardon. 
  
Representation i kommunfullmäktige, kommunstyrelse och nämnder 2024-2025 
Kommunfullmäktige 

Ordinarie  Anna Söderblom (gruppledare) 
      Ordinarie Jessica Hilwëyn (gruppledare) 
Ordinarie Zee Vieira, fr o m 241128 Malin Wedberg  
Ersättare      Malin Wedberg, fr o m 241128 Ghazelle Kharami  
Ersättare Miriam Anglemark Jansson  

Kommunfullmäktiges valberedning  
Jessica Hilwëyn        

Kommunstyrelsen 
Ordinarie      Anna Söderblom  
Ersättare  Amelia Morey Strömberg 

 Bygg- och miljönämnden 
Ordinarie Ingela Brinkefeldt fr o m jan-25 
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Ersättare      Ola Nordstrand, Ingela Brinkefeldt, fr o m juli-24, Magnus Ericsson, fr o m 
jan-25 

Barn- och skolnämnden 
Ordinarie Catharina Wahlgren, fr o m jan-25 
Ersättare      Anna Söderblom, fr o m juli-24 Linda Andersson 

Utbildningsnämnden 
Ordinarie      Britt-Mari Bardon 
Ersättare  Ghazale Karami, fr o m juli-24 Örjan Grönlund 

Socialnämnden  
Ordinarie      Malin Wedberg 
Ersättare Eqbal Safari, fr o m jan- 25  

 Kultur- och fritidsnämnden 
Ordinarie      Miriam Anglemark Jansson 

Val- och demokratinämnden 
Ordinarie      Matti Leino  
Ersättare  Dennis Andersson 

Kommunalförbundet Sjukvård och Omsorg Norrtälje 
Ersättare  Jessica Hilwëyn  

Naturvårdsstiftelsen  
Ordinarie      Ola Nordstrand 
Ersättare      Ingela Brinkefeldt 

Pythagoras      
Ordinarie      Magnus Ericsson 

Roslagsbostäder 
Ordinarie      Zee Vieira, fr o m jan-25 Åsa Brunius 

Luftvårdsförbundet 
Ordinarie      Kristiina Mustonen 

Skärgårdsrådet  
Ordinarie      Magnus Ericsson 
Ersättare      Bella Seward 

Landsbygdsrådet 
Ordinarie      Britt-Mari Bardon 
Ersättare      Jessica Hilwëyn 

  

Händelser under året 

Inledning 

Verksamhetsåret har varit minst sagt händelserikt. Det har bland annat varit kongress i 
Jönköping, den längsta i partiets historia, där ett nytt partiprogram antogs, EU-valrörelse och 
förhandlingar inför ett nytt styre i Norrtälje.  
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Förutom det har styrelsen genomfört ett antal medlemsmöten, delat frukostpåsar 8e mars, 
organiserat 1a majfirande, deltagit i Seniordagen, Norrtälje Pride och delat flygblad på Röda 
lördagar. Vi valde att bara arbeta med ett nummer av Vänstern i 2024, EU-valnumret. 
Några av oss har dessutom deltagit i Organiseringssatsningen som Stockholmsdistriktet 
anordnar.  
 
Här följer årets händelser i kronologisk ordning: 

Medlemsbladet 

Efter förra årsmötet efterfrågades det ett kalendarium och med start efter årsmötet 24 
började ett medlemsblad skickas ut på månadsbasis. Medlemsbladet innehåller ett 
kalendarium och information om vad som sker i föreningen samt information om vad som 
skett. Det finns länkar till debattartiklar skrivna av V Norrtälje. Vi presenterar också några av 
våra lokalpolitiker i medlemsbladet.  

Första maj 
Vi hade frukostutdelning på Lilla torget i 
Norrtälje med musik och sång med Amelie 
Helsing. Matti Leino och Jessica Hilwëyn höll 
tal. Även Ung Vänster presenterade sig och 
sin fantastiska banderoll. 
 
Ganska många kamrater dök upp och firade 
med oss men en lärdom vi tar med oss till 
nästa gång är att sätta igång lite senare. Vi 
som ville ansluta till det stora tåget i 
Stockholm hade gott om tid för att hinna i tid. 
                                              Jessica Hilwëyn talar på 1 maj. 
 
Kongressen 
Partikongressen 2024 ägde rum  i Jönköping 8-12 maj. Från Norrtälje hade vi två ombud till 
kongressen, Anna Söderblom och Zee Veira. 
  
Denna historiskt långa kongress lyckades till slut enas om ett nytt partiprogram. Den för 
många så viktiga portalparagrafen där partiets ideologi slås fast var borttagen ur det 
ursprungliga förslaget men efter många diskussioner kom den med. Det vill säga att 
Vänsterpartiet är ett socialistiskt, feministiskt och antirasistiskt parti på ekologisk grund. Att 
Vänsterpartiet fortsatt ska verka mot NATO och att vi vill se förnybara energislag väckte 
också debatt. Kongressen var tydlig på de punkterna. Det känns bra att vara med i ett parti 
med så många engagerade medlemmar som skrivit motioner och på det viset kunnat 
påverka vårt nya partiprogram. Även en av våra motioner behandlades och bifölls av 
kongressen ”Allemansrätt och strandskydd”. 
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Förutom nytt partiprogram var det allmänna motioner som behandlades och motioner om 
organisationen. Bland annat beslutades att höja medlemsavgiften till 400kr och att stödet till 
Ung Vänster ska fortsätta. 
 
Vidare valdes partiordförande, en ny partistyrelse och en ny programkommission. 
Det var en imponerande välordnad kongress med tanke på mängden av motioner som skulle 
behandlas. Ett hästjobb för presidiet som skötte allt med den äran. 
 

Organiseringssatsningen 
Distriktet i Storstockholm driver en särskild satsning för att öka engagemanget och 
aktiviteten ute i föreningarna. Satsningen består av ett antal heldagsträffar med inledning 23 
mars 2024 och pågår fram till sommaren 2025. I satsningen ingår också utbildning i det 
digitala verktyget Zetkin. Deltagare från Norrtälje är Linda Andersson, Helen Edling, Matti 
Leino och Anna Söderblom. 

Seniordagen i Societetsparken 
Vi var återigen på plats i Societetsparken när det var dags för Seniordagen 16 maj. Vår plats 
i Societetsparken var välbesökt och vi delade flygblad och pratade politik så det stod härliga 
till. 

Valrörelsen EU-val 2024 

Valledningen bestod av Miriam Anglemark Jansson, Anna Söderblom och Matti Leino. 
 

 
Valrörelse i Grisslehamn och Hallstavik 
 
Medlemsmöte med valupptakt hölls den 6 maj med Tove Pehrsson som inbjuden talare. 
Fram till valet 9 juni genomfördes sedan ett flertal aktiviteter: 

● Uppsättning av 140 valaffischer över hela kommunen. 
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● Ringstuga, varvid samtliga föreningsmedlemmar kontaktades. 
● Specialnummer av “Vänstern i Norrtälje” med EU-tema delades ut till ca.10 000 

hushåll och direkt vid andra aktiviteter. 
● Debattartikel i NT (6 juni) om EU 
● Frukostpåseutdelning vid sjukhuset ihop med regionen (14 maj) 
● Deltagande vid Seniordagen (16 maj) 
● Deltagande i Naturskyddsföreningens EU-debatt i Folkets hus (16 maj) 
● Röd lördag i Älmsta och Hallstavik (25 maj) 
● Torgmöte i Norrtälje (1 juni) 
● Deltagande i politikerdag på Rodengymnasiet (5 juni) 
● Röd nationaldag i Hallstavik (6 juni) 
● Deltagande i Alla barns dag i Rimbo (8 juni) 

 
 
Valresultatet var mycket positivt. I Norrtälje 
röstade 7,94% på Vänsterpartiet, jämfört med 
5.32% förra EU-valet. I antal var det 2107 
personer  i Norrtälje som röstade på V, vilket är 
60% fler än i föregående EU-val. Ökningen var 
ungefär lika stor i riket i stort. De starkaste 
valdistrikten för V i kommunen var Herräng, 
Flygfältet, Vigelsjö och Väddö södra.   
 
 

Glada valarbetare på Alla barns dag i Rimbo 

Ny politisk sekreterare 
Tyvärr valde vår politiske sekreterare Jonas Karlsson att lämna sin tjänst efter 
budgetfullmäktige i juni. Han lämnade inte på grund av missnöje med föreningen utan av 
privata skäl. Dock har vi haft turen att få tillbaka Helen Edling som pol sek. Helen var vår pol 
sek under mandatperioden 2018 - 2022 och kan det här jobbet på sina fem fingrar. Vi är så 
glada över att hon är tillbaka. 

Vänsterpartiet ingår i den styrande majoriteten! 
20 juni: Ett första medlemsmöte för att informera om att Vänsterpartiet bjudits in till 
förhandlingar om ett nytt styre 
23 juni: Medlemsmöte för att sondering frågor som medlemmar önskar att partiet ska driva i 
en förhandling om ett nytt styre 
7 juli: Medlemsmöte med beslut om organisation i förhandlingarna om ett nytt styre i 
Norrtälje kommun 
14 augusti: Medlemsmöte för att godkänna det så kallade Trästaavtalet och att 
Vänsterpartiet kommer att ingå i den styrande majoriteten i Norrtälje kommun som 
samarbetsparti till det så kallade Mittstyret. 
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Rimbodagen 
Rimbodagen gick av stapeln den 17 augusti. En liten tapper skara som hjälpte till. Mycket 
folk som rörde sig, men dessvärre inte så många som besökte vårt tält. 

Pride 
Roslagen Pride hölls 24 augusti. Många engagerade. Ung V bidrog stort både i tåget och i 
fixandet. Mycket folk i tåget som hängde med V. Alla glada och nöjda.  

Medlemsbiljard 
En gång i månaden håller två medlemmar i biljard till självkostnadspris hos Norrtelje 
Biljardklubb. Tiden har alltid varit 18.00 men dagarna har varierat. Alla är välkomna, även de 
som inte vill spela biljard utan bara ses och diskutera politik någon timme. Medlemsbiljarden 
har annonserats i medlemsbladet och på Discord.  

Medlemsmöte med val 
Den 9 oktober hölls medlemsmöte för att välja Vänsterpartiets representanter i nämnder 
mm. Detta görs inför mandatperiodens mitt och dessutom har vi blivit tilldelade ett par nya 
platser i samband med samarbete med Mittstyret. Förteckning av invalda finns på sid 2. 

Styrelseutbildning 13 okt 
August Flensburg, som är distriktsordförande och Sanna Vanno, ombudsperson besökte 
Norrtälje och höll en heldagsutbildning för styrelsen. 

VA-möte 
4 november hölls ett medlemsmöte med fokus på VA-frågor under ledning av vår egen 
vattenexpert Amelia Morey Strömberg. 

Julavslutning 
18 december hade vi julavslutning tillsammans med kommunala gruppen och övriga hågade 
medlemmar i Lokalen på Drottninggatan. Det var knytis och möjlighet till textiltryck. Massor 
av god mat och politiska samtal blev det. 

Möte inför Distriktårskonferens 
13 januari hölls ett medlemsmöte med ombudsval inför Distriktårskonferensen (DÅK) den 15 
Mars. 

Röd lördag Palestina 
Vi delade ut flygblad i Norrtälje centrum med tema Palestina den 18 januari. 

8e mars 
Trots en lördag i år delade vi frukostpåsar vid busstationen i Norrtälje.  
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Medlemsredovisning 2024 - februari 2025 

Vänsterpartiet Norrtälje hade den 15 februari 2025: 
140 st medlemmar 

Ung Vänster 
Glädjande nog etablerades en Ung Vänster - förening i vårt område under året. Ung Vänster 
Roslagen sträcker sig från Danderyd till och med Norrtälje och har under året samlat över 
trettio ungdomar och dessutom ett par äldre stödmedlemmar.  
 

Slutord 

Att skriva verksamhetsberättelse är faktiskt roligare än en kan tro. Här blir det tydligt hur 
mycket vi ändå hunnit med det senaste året. Jag är tacksam över att ha fått vara med och 
organisera detta tillsammans med så engagerade kamrater. Att vara ordförande i den här 
föreningen ser jag som ett privilegium. 
 
Det brinner runt om i världen, den internationella solidariteten är viktigare än någonsin. 
Samtidigt  som högernationalismen växer både här och i övriga världen så växer vänstern 
ännu mer. I Tyskland har hundratusentals intagit gatorna för att protestera mot fascismen. 
Det ger hopp.  
 
I Norrtälje har vi en viktig roll som samarbetsparti. Våra punkter i avtalet gör tillvaron lite 
bättre för Norrtäljeborna. Högern gör vad de kan för att sätta käppar i hjulet för det 
samarbetet, men vi ska fortsätta vara det tydligaste partiet för jämställdhet och för klimatet.  
 
Vi lever i en polariserad tid, högern ställer människor mot varandra. I Örebro dödades 
människor som inte var vita. Det är resultatet av en rasistisk politik. De mörka krafterna 
måste bekämpas. 
 
No pasaran! 
 
 
Norrtälje 2025-02-20 
Anna Söderblom 
  Matti Leino    
Örjan Grönlund 
Nina Wannersten 
  Anette Holgersson 
Eva Sandberg 
  Linda Andersson 
Stefan Grath 
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3 Styrelsens ekonomiska rapport 

Sammanfattning  
Ekonomin är fortsatt stabil och vi ser med tillförsikt på att under kommande år få föra ut vår 
politik i hela kommunen. Den årliga avsättningen till valfonden är höjd till 40 000 kr enligt 
styrelsebeslut 2024, vilket gör att vi är väl rustade inför valet till riksdag, regioner och 
kommuner 2026. 
 

Distriktet  
Anslagen till distriktet finansierar bland annat de kurser och utbildningar för medlemmar, 
kommunalt förtroendevalda och styrelsefunktionärer som arrangeras av distriktet. Distriktet 
använder också de ekonomiska medel de erhåller från bland annat Vänsterpartiet i Norrtälje 
till information samt till rådgivning i kommunalpolitiska, organisatoriska och andra 
verksamhetsfrågor vad gäller exempelvis utarbetande av politiska dokument och förslag. 
Medlen används också för att subventionera Norrtäljes partiförenings deltagande i 
Vänsterpartiets distriktsårskonferens, andra konferenser och kongresser. Avgiften är direkt 
avhängig av storleken på vårt mandatstöd, varför partiföreningens avgifter till distriktet har 
ökat. 
  

  

4 Kommunala gruppens verksamhetsberättelse 2024 
Den kommunala gruppen består av de som representerar Vänsterpartiet i kommunens alla 
nämnder, bolag, stiftelser mm. Tack vare den valtekniska samverkan som gjordes med S, 
MP och C efter valet 2022 fick vi parlamentariker på plats i alla nämnder, denna 
representation ökade ytterligare efter ingånget samarbetsavtal med Mittstyret under året. På 
sidan 2 finns en förteckning över alla invalda i de olika nämnderna och kommunfullmäktige. 
Vi har haft delat ledarskap i vår partiförening. Gruppledare för Vänsterpartiet Norrtälje har 
varit Jessica Hilwëyn och Anna Söderblom. 
 
Vi har presenterat ett eget budgetförslag i juni-24. Några delar av vår budget är nu våra 
punkter i samarbetsavtalet med mittstyret. Gratis kulturskola, modersmålsundervisning 
under hela skoltiden och en satsning på små undervisningsgrupper i kommunens skolor är 
några exempel.  
  
Vi har varit mycket aktiva i vissa frågor. Här kommer ett axplock på de frågor i 
Kommunstyrelsen och Kommunfullmäktige där vi varit särskilt aktiva: 
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Nya ersättningsbestämmelser för förtroendevalda. Efter den s k lönechocken 2022 har 
Vänsterpartiet hårt drivit frågan om nya bestämmelser  där arvoden rättvist ska betalas ut i 
förhållande till arbetsinsats. Dessa ser nu ut att komma till stånd under 2025. 
 
Översiktsplaner. Nya översiktsplaner har gjorts för Norrtälje stad, Rimbo och kommunen 
som helhet. Vänsterpartiet har varit aktiva både i samråd och granskningsfasen samt i KS 
och KF. Vi har särskilt försökt förbättra planerna i avseende på klimat, landsbygd, 
naturskydd, bostäder, jordbruksmark och social hållbarhet. 
 
Detaljplan för Björnö, bostäder , skola och användning av jordbruksmarken. 
 
Arkitekturpolicyn lyckades vi förhala. Den behöver omarbetas innan den kan antas. 
 
 
I Trästaavtalet med Mittstyret förhandlades om tio punkter från Vänsterpartiet som ska 
genomföras under mandatperioden: 

● Möjliggör för små undervisningsgrupper i samtliga grundskolor 
● Handlingsplan för barngrupper i förskolan 
● Förstärk kuratorsfunktionen på ungdomsmottagningen 
● Rätt till modersmålsundervisning oberoende modersmål 
● Långsiktig finansiering av KSON och Norrtäljemodellen. 
● Utredning för att åstadkomma fler och billigare hyresbostäder och studentbostäder 
● Ta fram en sol- och vindkraftsplan 
● Ökat stöd till studieförbunden 
● Avgiftsfri kulturskola 
● Fri entre på Konsthallen och Roslagsmuseet 

  
 
 
Under året har den kommunala gruppen träffats inför sammanträden med kommunstyrelsen 
och inför kommunfullmäktige, Vi har också skrivit ett antal debattartiklar i NT i aktuella frågor.  
 
Avslutningsvis kan vi konstatera att den kommunala gruppen har varit mycket aktiv och att 
parlamentarikerna som ingått har gjort ett bra arbete genom att lyfta frågor i interna möten 
och i nämnderna utifrån vår politik och vårt kommunala handlingsprogram. 
 
 

5. Styrelsens förslag till verksamhetsplan 
Verksamhetsplan 2025 
 
En verksamhetsplan måste vara någorlunda genomförbar - det är lätt att spänna bågen för 
mycket - men samtidigt ska den vara inspirerande och aktiverande. En grannlaga uppgift 
minst sagt. Den nya styrelsen får en del att stå i. 
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Fler medlemmar 
Idag den 20/2 har vi 140 medlemmar, vi har tappat för många medlemmar. Hur lockar vi 
tillbaka dem? Vi behöver intensifiera arbetet med ringstugor. Nya medlemmar ska få ett 
samtal och vi behöver ha medlemsmöten med låga trösklar där inte formalia tar över. 
Vi behöver också synas bättre för att få fler medlemmar. Både med utåtriktade aktiviteter och 
på sociala medier.  Nya medlemmar ska känna sig välkomna till föreningen och gamla 
medlemmar ska känna lust att delta i föreningens aktiviteter.  
 
Medlemsaktivitet 
Vi har ett stort behov av att få fler medlemmar att bli aktiva. I samband med den första 
kontakten med nya medlemmar ska vi skicka ut en enkät för att se vad den som är ny kan 
tänka sig att göra i föreningen. 
 
Medlemsbladet 
Vi kommer fortsätta skicka ut medlemsbladet regelbundet till alla medlemmar i föreningen. 
 
Röda lördagar 
Att ha ”Röda lördagar” den sista lördagen varje månad på olika ställen runt om i kommunen 
har länge varit vår ambition. Det har dock varit svårt att få ihop tillräckligt många kamrater för 
att genomföra dem. Ambitionen kvarstår, varannan månad är rimligt. 
 
Medlemsmöten 
Ambitionen är ordna ett medlemsmöte i månaden förutom under sommarmånaderna. Vi har 
märkt att många medlemsmöten är svåra att planera långt i förväg, då mer akuta ärenden 
som ska föreläggas medlemmarna måste få företräde. Det kan t ex röra sig om olika slags 
val, förberedelser inför kongress, eller större kommunala politiska frågor. Utöver dessa är 
förslag på teman: psykisk ohälsa, kriminalitet samt ett helt öppet möte för att fånga upp idéer 
från medlemmarna att driva politiskt. 
  
Nytt kommunalt handlingsprogram 
Arbetet med det kommunala handlingsprogrammet ska starta redan 2025 för att alla 
medlemmar ska ha en möjlighet att vara med och påverka innehållet. 
 
 
Styrelsearbete 
Styrelsen kommer att fortsätta träffas var tredje vecka och kommer att utöka samarbetet 
med den kommunala gruppen.  
 
Vänsterkör 
Förutsatt att Amelie Chronéer har tid så finns ambitionen att starta en vänsterkör 
tillsammans med henne.  
 
1a maj 
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1a maj firar vi traditionsenligt på Lilla Torget med frukost, tal och sång. I år kommer vi att 
börja firandet lite senare, de som vill ansluta till tåget i Stockholm hinner ändå. Vi kommer 
dessutom ha en gemensam sektion i det stora tåget med andra nordostföreningar. Vi har 
bjudit in dem till oss i Norrtälje för att göra en gemensam banderoll. 
 
Studier 
Styrelsen har en studieansvarig och kommer att initiera bokcirkel. Litteratur finns inköpt; 
Andreas Cervenka: Girig-Sverige, Fuskbygget 
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